
ZAKLJUČENA PRVENSTVA V BALINARSKIH LIGAH

Balinarski klub Brdo državni prvak
Na letošnjem državmni prvenstvu su balinarji odi-

grali zadnji 18. krog. BŠK Brdo je sicer zadnji dvoboj s
Trato izgubil, toda šampionski naslov si je zagotovil že
v prejšnjem krogu z zmago nad Hrast TVIusic Clubom.
Brdo je tako prvak v balinarski superligi s 26 osvojeni-
mi točkami. Tako je ponovno pridobil naslov, ki ga je
zadnjič osvojil leta 1992, kot prvi državni prvak po osa-
mosvojitvi

V moštvu Brda so bili: Matjaž Pelc. Aleš Škobrne.
Ivo Brolih. Franc Popit. Robert Gorjanc. Srečo Do-
lenc. Robi Dolenc in Jože GodeSa. Po zakljuCku lige
nam je tehnični vodja Peter Snoj orisal tekmovanje.
načrte in probleme društva.

»Klubi v superligi so bili dobro pripravljeni. z moč-
nimi ekipami in precej izenačeni, tako da se do pred-
zadnjega kola ni vedelo. kdo bo zmagovalec. Naslopi-
lo je deset slovenskih klubov. Tekmovali so po dvo-
krožnem sistemu. zato je tekmovanje trajalo 18 kol.
Na tujem terenu ni bilo lahko zmagovati. Brdo je
dvoboje z najhujšimi konkurenti dobil, s slabSimi pa
je naredil nekaj spodrsljajev. Ekipo jc v letošnji sezo-
ni ojačal AleS Škobrne. K igri pa jc veliko prispeval
tekmovalec Matjaž Pelc. ki je tudi državni reprezen-
tant in igralec evropske kvaliete.«

Letos so veliko trenirali z nalogo obdržati formo.
Toda težko je vso sezono ohranjati visok nivo in biti
dober Se v finišu. Kljub temu so v drugeni delu lige
izgubili le zadnjo tekmo. ki pa ni bila odločilna.

Tekmovanje v ligi je naporno. saj so dvoboji vsako
soboto in nedeljo. vmes so še drugi nastopi. To je
izjemna obremenitev. ki tcrja visoko psihofiziCo pri-
pravljenost in koncentracijo. Posamezna tekmovanja
trajajo ludi pet ur. zato je v vseh disciplinah pouda-

" rek na mladih. dobro pripravljenih igralcih. Z gledalci
in navijači so zadovoljni. Tekme na njihovem donia-
Cem igrišču obiSCe največ gledalcev v tovrstnih liga-
Skih sreCanjih. Zberejo se iz vse Ljubljane, ne le z
Brda.

Balinarje tarejo predvsem finančni problemi. Če zelijo
obdržati niesto na vrhu lestvice, bi potrebovali pokri-
ta igriSCa. Treningi in tekme so sedaj preveč odvisni
od vremena. Ob sedanji številčnosti klubov na Viču bi

BALINANJE
II. slovenska liga - vzhod

V drugi slovcnski ligi - vzhod sla nastopala dva
kluba iz viske obdne. BŠK Bičevje in BŠK Svobo-
da. Ob zakljucku lige smo v obeh klubih povpra-
Sali, kako komentirajo svojo uvrstitev.

BŠK Bičcvje, podpredsednik Stane Nikolič: »V le-
lošnjih lekmovanjih smo Se z dvema najboljšima
kluboma osvojili po 20 točk in ostali pri vrhu. Od
prvaka smo inieli za dva »punta« slabšo razliko in
se tako uvrstili za Virtusom. NaSa osnovna naloga
je btla ostati čim višje v iigi. Obstajala je možnost
napredovanja v I. ligo, vendar je nismo izrabili-«

BŠK Svoboda, predsednik Alojz Ločnikar: »Klub
je izpolnil naCrte in s 16 točkami ostal v ligi. Zelo
smo bili na irnih. saj bi lahko po svoji krivdi
izpadli iz druge lige. Čeprav smo bili letos med
slabsimi priOakujemo, da bomo naslednjo sezono
napredovali in niorda posegli v borbo za vstop v
visjo ligo.« VLADIMIR FRANK

vsekakor potrebovaii ogrevano dvorano. To bi omogo-
čilo balinanje preko zinie. ko imajo Ijudje veC časa.

Žal balinanje ni prcdnostni šport, kljub igralcem
državnega in mednarodnega razreda. Financiranje dru-
Stva je minimalno. večino nalog uresnicijo z lastnimi
sredstvi.

V prihodnjem Ietu je pred tekmovalci Brda nastop
na Evropskem pokalu. Preko zime se bodo morali
pripravljali na najetih pokritih igriseih. Ne vedo Se,
kako bodo pokrili stroške nastopov, saj bo treba poto-
vati v oddaljeno tujino. Pričakujejo pomoč sponzor-
jev, predvsem manjših, za katere bi lahko naredili re-
klamo na igriSčih in tekmovanjih.

Na igriSCih Brda trenira tudi BŠK Dolomiti. ki so
favoriti v 1. ijubljanski ligi. Zmaga bi jim omogočila
prehod v drugo slovensko ligo.

VLADIMIR FRANK


